
Gesprek sportverenigingen / gemeente vernieuwingsgolf Rechters- en Kanunnikenbuurt  

Datum en tijd: 12-06-2023 18.30-20.00 uur  

Locatie: Kantine RKSV Brakkenstein 

Aanwezig: RKSV Brakkenstein, TV Brakkenstein, ’t Haasje,  Nijmegen Atletiek.| 

Afgemeld: Cifla 

Gemeente:  

 

 

De gemeente gaat de komende jaren aan de slag met de openbare ruimte van de Kanunnikenbuurt. Doel van het 

gesprek is om bij de sportverenigingen op te halen wat hun wensen zijn en waar zij punten zien voor verbetering in 

de openbare ruimte van de buurt.  

 

Parkeren/parkeeroplossingen 

 Een groot issue dat bij al de verenigingen als probleem wordt ervaren is de hoge parkeerdruk in de 

omgeving van de verenigingen. Op piekmomenten staat de Heemraadstraat overvol met bezoekers en 

sporters van de verschillende clubs (bijv. grote bussen met bezoekers). RKSV vindt dat nabij kunnen 

parkeren voor bezoekers belangrijk is, een stukje gastvrijheid. Het parkeerprobleem wordt gezien als 

verantwoordelijkheid van de gemeente om op te lossen.  

 Op de piekmomenten is er ook te weinig ruimte voor het fiets parkeren op het eigen terrein van de 

verenigingen.  

 Wat voor effect gaan (toekomstige) ontwikkelingen hebben op het parkeren in de buurt? (bijv. splitsen 

woningen van Talis, mogelijke ontwikkelingen Boszicht, uitbreiding Aldi?) 

 Weinig behoefte aan laadpalen/gebruik omdat er dan nog minder parkeerplekken overblijven. 

 Er zijn onderling geen afspraken over parkeerplekken gemaakt. 

 Vraag aan deelnemers: wat als je even ervan uit gaat dat parkeren ergens anders opgelost kan worden, hoe 

zou de straat er dan uit kunnen zien?  

Dan is het volgens de sportverenigingen goed denkbaar om een straat te hebben waar de auto te gast 

is/autoluwe maatregelen. Een kiss en ride voor halen en brengen van bezoekers/sporters is ook een 

denkbare oplossing. Een ander voorstel is om bijvoorbeeld een eenrichtingsweg te maken van de 

Heemraadstraat zodat er meer plek overblijft. Of een fietsstraat zoals de ventweg van de Sint Annastraat 

doortrekken door de Heemraadstraat.  

 

Verkeersveiligheid 

 Verkeersveiligheid is een erg belangrijk punt. Er is behoefte aan veilige/rustige oversteekpunten voor 

bijvoorbeeld wandelaars en hardlopers die hun looproutes hebben in de wijk. Bijvoorbeeld bij de 

Scheidingsweg (buiten het projectgebied), en bij Boszicht. 

 Aanrijdroutes van bussen of bezoekers van de sportverenigingen die buiten het projectgebied liggen. Dus 

aandacht voor de bereikbaarheid van de terreinen.  

 

Toegankelijkheid/kwaliteit wegdek 

 Stoepen aan de sportvelden kant zijn te smal met te veel obstakels. 

 De staat van het wegdek is op veel plekken slecht, gaten etc. 

 

Conclusie 

 We hebben het niet slecht in deze buurt, het hoofdprobleem is parkeren. 

 

Afspraken 

 We komen na de zomer terug, hoe en in welke vorm is nog niet zeker. 

 Gemeente deelt nog de presentatie met de deelnemers 


